
Vragen en toezeggingen Commissie 20 mei 2019 

 

Vragenhalfuur 

5G 

Wethouder Haagsma zegt toe dat het college serieus naar de ingediende petitie zal 

kijken. Indien de ontvangers van de petitie hiertoe een voorstel doen, zal hij de zorg van 

bewoners delen richting landelijke overheid en VNG.  

Reactie college/tijdpad: 

We besteden er aandacht aan waar relevant. 

 

Creilerpad 

Wethouder Haagsma zegt toe dat wethouder Simonse (portefeuillehouder) in gesprek zal 

gaan over een mogelijk fietspad aan het Creilerpad.  

Reactie college/tijdpad: 

Op 28 mei is een dorps schouw gehouden in Creil samen met het dorpsbelang. 

Tijdens deze schouw is ook gesproken over  het komende onderhoud aan het 

Creilerpad en de wens van een vrijliggend fietspad aan het Creilerpad. Daar 

hebben we aangegeven dat het aanleggen van een vrijliggend fietspad voor nu 

buiten de scope ligt van de beheeropgave en dat het niet meegenomen wordt. 

Hier heeft het dorpsbelang begrip voor.  

 

In algemene zin wordt de wens van vrijliggende fietspaden afgewogen binnen 

het nieuwe op te stellen GVVP. Deze gesprekken gaan later dit jaar 

plaatsvinden. Wel wordt de huidige wegindeling en -markering  bekeken in 

combinatie met de onderhoudsmaatregel, het vervangen van de deklaag en het 

aanbrengen van een bermverharding.   

 

Bestemmingsplan Waterloopbos 

Wethouder Wijnants zegt toe dat er een memo volgt voor het college en de raad over het 

proces rondom het bestemmingsplan Waterloopbos. 

Reactie college/tijdpad: 

 

 

Commissie Woonomgeving 

Uitvoeringsprogramma duurzaamheid 2019 

Wethouder Haagsma zegt toe dat de commissie Woonomgeving wordt geïnformeerd over 

de stand van zaken rond circulaire inkoop, dat onderdeel zou moeten worden/zijn van 

het nieuwe inkoopbeleid. 

Reactie college/tijdpad: 

In overleg met de vragensteller is deze toezegging door het college 

afgehandeld.  

 

Woonvisie 

Wethouder Uitdewilligen zegt toe dat de commissie Woonomgeving in een later stadium 

wordt geïnformeerd over de voortgang van de ontwikkeling van de woonvisie. 

Reactie college/tijdpad: 

Op 20 mei 2019 zijn de uitkomsten van de interviews en bijeenkomsten met 

stakeholders in het kader van de nieuwe woonvisie gepresenteerd aan de 

commissie Woonomgeving. Deze input wordt verwerkt in een schetsvisie (een 

aanzet voor de woonvisie), die nog voor de zomer wordt aangeboden aan het 

college. De schetsvisie wordt daarna ter bespreking voorgelegd aan de 

commissie Woonomgeving. 

 

Commissie SLZ 

Schulddienstverlening 

Wethouder Uitdewilligen zegt toe dat budgetbeheer in de uitwerking ook een plaats kan 

krijgen in het preventieve deel.  



Reactie college/tijdpad: 

Budgetbeheer wordt nu nog vooral als onderdeel van een 

schuldhulpverleningstraject toegepast. Bij de (her)inrichting/versterken van 

het voorliggend veld wordt onderzocht in hoeverre budgetbeheer ook preventief 

ingezet kan worden onder andere ter voorkoming van (onnodig) bewind. 


